
 

 

 

 

1 

 

PROTOKÓŁ Nr III/24 

z sesji Rady Powiatu Otwockiego  

odbytej w dniu 06 czerwca 2024 r.  

w Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury w Otwocku 

przy ul. Poniatowskiego 10 

 

Na podstawie art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz  § 12 ust. 4  

Statutu Powiatu Otwockiego Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach o godzinie 16:05 

otworzyła obrady III sesji Rady Powiatu Otwockiego. Powitała przybyłych gości, radnych 

oraz pracowników Starostwa. 

Poinformowała, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 18 radnych,  

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby stanowi quorum, pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Do sesji dołączył radny Jacek Czarnowski  – obecnych 19 radnych. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr II z sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm.;  

3) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Powiat Otwocki w 2024 

roku; 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr 325/XLIX/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 

14 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Otwockiego 

na lata 2022-2030 oraz wprowadzenia systemu zarządzania strategią rozwoju 

powiatu otwockiego; 
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5) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Otwockiego oddanej w trwały 

zarząd, położonej przy ul. Mickiewicza, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 13/10 z obr. 0005 Otwock o pow. 0,4616 ha; 

6) w sprawie zwiększenia wysokości zryczałtowanej kwoty na utrzymanie dziecka  

w placówce opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego w Powiecie Otwockim; 

7) zmieniająca uchwałę Nr 8/II/24 z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Budżetowej. 

5. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

6. Informacje Przewodniczącej Rady. 

7. Sprawy różne.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zawnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na Uchwałę Nr 12.280.2024 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 21 maja 2024 r. w sprawie orzeczenia 

nieważności uchwały Nr 461/LXXIII/24 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 18 kwietnia 2024 

r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, procedury jej uchwalania oraz 

rodzaju i szczegółowości materiałów towarzyszących projektowi uchwały budżetowej, który 

stanowiłby pkt 4, ppkt 8). 

Głosowanie w obecności 19 radnych: „za” – 19 osób.  

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr II z sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm.;  
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3) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Powiat Otwocki w 2024 

roku; 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr 325/XLIX/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 

14 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Otwockiego 

na lata 2022-2030 oraz wprowadzenia systemu zarządzania strategią rozwoju 

powiatu otwockiego; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Otwockiego oddanej w trwały 

zarząd, położonej przy ul. Mickiewicza, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 13/10 z obr. 0005 Otwock o pow. 0,4616 ha; 

6) w sprawie zwiększenia wysokości zryczałtowanej kwoty na utrzymanie dziecka  

w placówce opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego w Powiecie Otwockim; 

7) zmieniająca uchwałę Nr 8/II/24 z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Budżetowej; 

8) w sprawie wniesienia skargi na Uchwałę Nr 12.280.2024 Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 21 maja 2024 r. w sprawie orzeczenia 

nieważności uchwały Nr 461/LXXIII/24 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 18 

kwietnia 2024 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

procedury jej uchwalania oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 

towarzyszących projektowi uchwały budżetowej. 

5. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

6. Informacje Przewodniczącej Rady. 

7. Sprawy różne.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 3  

Protokół Nr II z sesji został przyjęty jednogłośnie w obecności 19 radnych. 

Ad. 4 

1) 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła Starostę Otwockiego Tomasza 

Laskusa o przedstawienie autopoprawki do projektu uchwały. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus zgłosił autopoprawkę w związku z błędem pisarskim 

nazwy ulicy, gdzie ul. Wyszyńskiego została niepoprawnie zapisana jako ul. Wyspiańskiego. 

Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski ze względu na szczegółowe omówienie ww. 
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projektu uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej, zwrócił się do radnych o bezpośrednie 

zadawanie pytań. 

Radni nie zgłosili uwag i pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji radny Tomasz Wyglądała poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 19 radnych: „za” – 18 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba.  

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 19 radnych podjęła uchwałę Nr 14/III/24 w 

sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 20 grudnia 

2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok, z późn.zm, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

2) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła Skarbnika Wiesława Miłkowskiego 

o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski ze względu na szczegółowe omówienie 

projektu uchwały  podczas Komisji Budżetowej, poprosił radnych o zadawanie pytań. 

  

Radni nie zgłosili pytań i uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji radny Tomasz Wyglądała poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 19 radnych: „za” – 18 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 19 radnych podjęła uchwałę Nr 15/III/24 w 

sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 20 grudnia 

2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na lata 2024 – 

2038, z późn.zm, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Do sesji dołączyła radna Magdalena Koczorowska-Szlassa – obecnych 20 radnych. 

 

3) 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus przekazał, że projekt uchwały wynika z realizacji 

wcześniej przyjętej uchwały budżetowej, która zakładała deficyt 13 mln 300 tys. pokryty  

z kredytu długoterminowego. Poinformował, że projekt umożliwia zaciągnięcie kredytu i daje 
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elastyczność w rozdysponowaniu tych środków. 

Radny Rafał Majewski spytał się z czego wynika kwota wolnych środków. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski zaznaczył, że są to środki, które zostają z lat ubiegłych, 

również nierozliczonych pozostałości kredytu. Nie stanowią one nadwyżki, ze względu na 

istniejący deficyt. Można je określić jako środki do dyspozycji rady. 

Radna Bogumiła Więckowska zapytała dlaczego mając do dyspozycji wolne środki  

w kwocie ok. 11 mln. zł, rozważane jest zaciągnięcie kredytu. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski odpowiedział, że te środki są już rozdysponowane w 

budżecie. Kwota, która pozostaje do dyspozycji to ok. 300 tys. złotych. 

Radna Bogumiła Więckowska poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego wymienione są jako 

wolne środki, a nie środki znaczone. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski podkreślił, że nie są to środki znaczone, a wolne, które 

zostały już zaangażowane w budżecie. 

Radny Rafał Majewski nie uzyskał odpowiedzi na swoje pytanie i ponownie zapytał 

co składa się na tę kwotę wolnych środków. dodał, że odpowiedź może otrzymać również 

drogą elektroniczną. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski zadeklarował przygotowanie analizy w formie 

elektronicznej. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii. 

Radny Tomasz Wyglądała poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych – 11 głosami za” , przy 6 głosach 

„przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 16/III/24 w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Powiat Otwocki w 2024 roku, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) 

Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki wyjaśnił skąd wynikają zmiany w projekcie 

uchwały, a także przekazał, że zmiany do Strategii były szczegółowo omówione na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska. Poinformował, że we wcześniej 

przyjętej uchwale zabrakło trybu wejścia w życie, który jest obowiązkowy. Dodatkowo 

wprowadzany jest nowy cel horyzontalny, czyli rozwój edukacji dzieci i młodzieży, a sam 

system zarządzania strategią został uproszczony. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji, radny Mateusz Traczyk poinformował, że Komisja 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 



 

 

 

 

6 

 

 

Głosowanie w obecności 20 radnych: „za” – 20 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych podjęła uchwałę Nr 17/III/24 w 

sprawie zmiany Uchwały Nr 325/XLIX/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 14 czerwca 

2022 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Otwockiego na lata 2022-2030 

oraz wprowadzenia systemu zarządzania strategią rozwoju powiatu otwockiego, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5) 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus poprosił o przedstawienie projektu uchwały 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Monikę Pokrywczyńską. 

 Dyrektor Monika Pokrywczyńska poinformowała, że PGE Dystrybucja S.A. wystąpiła 

do Zarządu Powiatu z wnioskiem o ustanowienie służebności przesyłu, która będzie 

umożliwiała swobodny, całodobowy dostęp do urządzeń w celu wykonania czynności 

związanych z naprawami, remontami i eksploatacją. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska o przedstawienie opinii. 

Radny Mateusz Traczyk poinformował, że Komisja Gospodarki, Zasobu i Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 20 radnych: „za” – 20 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych podjęła uchwałę Nr 18/III/24 w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Otwockiego oddanej w trwały zarząd, 

położonej przy ul. Mickiewicza, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 13/10 z 

obr. 0005 Otwock o pow. 0,4616 ha, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poinformowała, że na posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa uchwała ta została dokładnie omówiona przez Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Małgorzatę Woźnicką, a następnie przekazała głos 

Staroście. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus powiedział, że w związku z obwieszczeniem 

Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 24 marca 2024 r. w sprawie wysokości kwot 

świadczeń przysługujących rodzinie zastępczej i prowadzącemu rodzinny dom dziecka oraz 

wysokości pomocy dla osoby usamodzielnianej od dnia 1 czerwca 2024 r. (Dz.U. z 2024 r., 

poz. 230), samorząd powiatowy jest zobowiązany do podniesienia wysokości wsparcia. 

Dodatkowo wprowadza się ryczałt na paliwo w wysokości 125,00 zł miesięcznie na każde 
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dziecko. Zryczałtowana kwota może zostać zwiększona o wydatki na dofinansowanie 

wypoczynku dziecka o 1820 zł, raz w roku w przypadku posiadania przez placówkę 

opiekuńczo-wychowawczą typu rodzinnego środków w planie finansowym na dany rok. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji radny Jarosław Lech poinformował, że Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 20 radnych: „za” – 20 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych podjęła uchwałę Nr 19/III/24 w 

sprawie zwiększenia wysokości zryczałtowanej kwoty na utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego w Powiecie Otwockim, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7) 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poinformowała, że w związku z rezygnacją 

radnego Mateusza Rojka z członkostwa w Komisji Budżetowej, został przygotowany projekt 

uchwały zmieniający skład osobowy Komisji. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 20 radnych: „za” – 19 osób, „wstrzymała się” – 1 osoba. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych podjęła uchwałę Nr 20/III/24 

zmieniająca uchwałę Nr 8/II/24 z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji 

Budżetowej, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8) 

 Starosta Otwocki przekazał, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniu Komisji Budżetowej, a także był częściowo poruszany przez Skarbnika na 

poprzedniej sesji. Powiat Otwocki nie podziela argumentacji Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie zawartej w uzasadnieniu rozstrzygnięcia nadzorczego. 

 Skarbnik Wiesław Miłkowski przekazał stanowisko RIO mówiące, że uchwała 

powinna procedować tryb prac od dnia, kiedy zarząd przedkłada radzie projekt uchwały. 

Natomiast w uchwale Powiatu Otwockiego uwzględniony jest również czas przed złożeniem 

projektu. Skarbnik odwołał się również do art. 53 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o 

samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2024 poz.107), który mówi „Rada powiatu, określając 
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tryb prac nad projektem uchwały budżetowej, uwzględnia w szczególności obowiązki 

powiatowych służb, inspekcji i straży w toku prac nad tym projektem.” 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poprosiła przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji radny Tomasz Wyglądała poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie w obecności 20 radnych: „za” – 20 osób. 

 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 20 radnych podjęła uchwałę Nr 24/III/24 w 

sprawie w sprawie wniesienia skargi na Uchwałę Nr 12.280.2024 Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 21 maja 2024 r. w sprawie orzeczenia 

nieważności uchwały Nr 461/LXXIII/24 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 18 kwietnia 

2024 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, procedury jej 

uchwalania oraz rodzaju i szczegółowości materiałów towarzyszących projektowi 

uchwały budżetowej, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Radny Jacek Czarnowski poprosił Starostę Otwockiego o udzielenie informacji  

w następujących sprawach: 

 

- Powierzenia stanowiska dyrektorów Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 

Otwocku oraz Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii „Jędruś” w Józefowie. 

Starosta Otwocki odpowiedział, że osoby, które wygrały konkurs na stanowiska 

dyrektorów Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Otwocku oraz 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii „Jędruś” w Józefowie, były jedynymi kandydatami. Są 

to nowi dyrektorzy, lecz wywodzący się właśnie z tych instytucji. 

 

- Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Otwocku. 

Starosta Otwocki poinformował, że powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Otwocku nastąpiło na wniosek Dyrektor PBP, w związku 

ze zbliżającym się nabyciem praw emerytalnych. 

 

- Pisma Narodowego Centrum Badań Jądrowych o wyrażenie zgody na wdrożenie w ramach 

eksperymentu nowego zawodu - Technik Nukleonik. 

Starosta przekazał, że spotkanie jeszcze się nie miało miejsca. Przewidziany termin to 

lipiec tego roku. 

 

- Pisma odmawiającego dofinansowania uczestnictwa i transportu dzieci w Drużynowych 

Mistrzostwach Polski Szkół Podstawowych. 
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Starosta wyjaśnił, że wnioskowane dofinansowanie wynosiło 1600 zł. Z pismem 

zgłosiła się Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi Wiązownie czyli jednostka, dla 

której powiat nie jest organem prowadzącym. W konsekwencji czego nie istniała podstawa 

prawna by udzielić dofinansowania. Starosta zaproponował przekazanie wsparcia Gminie 

Wiązowna, która musiałaby wystąpić z takim wnioskiem. Gmina nie dostarczyła 

wspomnianego wniosku i pokryła koszty we własnym zakresie. 

Wicestarosta Otwocki Dariusz Olszewski uzupełnił, że ze swojej strony udzielił 

pomocy finansowej dla wyjeżdżających na turniej. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach jako osoba pośrednicząca w tych rozmowach 

dodała, że wsparcie zostało udzielone przez Wójta Gminy Wiązowna oraz Dyrektora Centrum 

Usług Wspólnych, dodała, że jedna z uczestniczek, która brała udział w mistrzostwach, zajęła 

III miejsce. 

 

- Przyjętej informacji z dnia 17.05.2024 r. Biura Kultury i Promocji w przedmiocie 

przeniesienia terminu wydarzenia pn.: „Diamencik Otwock Girls Cup 2024”. 

Starosta odpowiedział, że nie pamięta szczegółów dotyczących tego wydarzenia, ale 

udzieli odpowiedzi na piśmie. 

Członek Zarządu, radny Robert Kosiński wyjaśnił, że jest to turniej piłkarski dla 

dziewcząt ze szkół podstawowych. Przesunięcie terminu zostało dokonane na prośbę 

organizatora. 

 

-  Przyjętej informacji z dnia 20.05.2024 r. Biura Kultury i Promocji w przedmiocie zakupu 

okolicznościowych medali z okazji centralnych obchodów 105 rocznicy powstania Policji dla 

Garnizonu Stołecznego Policji dn. 27.07.2024 r. w Otwocku.  

Starosta odpowiedział, że kwota zakupu wynosiła ok. 5-6 tys. złotych. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski doprecyzował, że chodzi o kwotę 6 tys. zł, która była 

uwzględniona w omawianej dzisiaj uchwale. 

 

- Wyrażonej zgody na dokonanie zmian w budżecie Biura Kultury i Promocji zgodnie z 

pisemnym wnioskiem Biura: przeniesienie środków finansowych z rozdziału 92120 na 

rozdział 75075 z w kwocie 30.000,00 zł z podziałem 5.000,00 zł na zakup gadżetów 

promocyjnych i 25.000,00 zł na współorganizację wydarzeń promocyjnych. 

 Starosta poinformował, że kwota przeznaczona na remont obiektów zabytkowych była 

zbyt mała, by wykorzystać ją na ten cel. W następstwie czego środki zostały przesunięte do 

budżetu Biura Kultury i Promocji. 

 

 Radny Jacek Czarnowski podziękował Zarządowi Powiatu za przyznanie nagród dla 

pracowników Starostwa i jednostek organizacyjnych z okazji Dnia Pracownika 

Samorządowego. 

 Radna Bogumiła Więckowska nawiązała do pisma Narodowego Centrum Badań 

Jądrowych mówiąc, że była współinicjatorką powołania Forum Gospodarczego, które miało 

na celu zacieśnienie współpracy między biznesem, administracją i ośrodkami edukacyjnymi 

takimi jak Centrum Naukowo-Badawcze Ochrony Przeciwpożarowej, Instytut Wysokich 

Ciśnień Polskiej Akademii Nauk oraz NCBJ. Wyraziła swoje zdziwienie, że ośrodki te nie 
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były zaproszone podczas ostatniej edycji Forum, a także podzieliła się zadowoleniem  

z powodu chęci rozwijania nowych zawodów i współpracy z instytutem. 

 Radna Kinga Błaszczyk dodała, że współpraca rozwinęła się kilka miesięcy wcześniej, 

co za tym idzie, rozmowy były prowadzone. Zaznaczyła, że jest zwolenniczką projektu. 

Umożliwiłoby to kształcenie specjalistów oraz wspieranie uzdolnionej młodzieży, jednakże 

obecnie nie istnieje taki zawód jak technik nukleonik. Odniosła się również do wypowiedzi 

przedmówczyni podkreślając, że dbała by wszystkie instytucje były zapraszane na Forum 

Gospodarcze. Nieobecność podczas wydarzenia nie wynikała z braku zaproszenia. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach potwierdziła, że jest to inicjatywa, którą warto 

wspierać, mimo że technik nukleonik nie figuruje wśród tytułów zawodowych. 

 Radna Aneta Bartnicka dodała, że można to rozwiązać poprzez wprowadzenie 

innowacji pedagogicznej, co jest praktykowane w szkołach średnich. 

 Członek Zarządu, radny Paweł Walo poinformował, że miastem partnerskim Otwocka 

jest miasto w Japonii, które posiada elektrownie atomową, co rodzi możliwości współpracy. 

 Radny Andrzej Wojtyra poprosił o udzielenie informacji dotyczących pomocy dla 

obywateli Ukrainy. Zapytał się również, czy podejmowane są działania wspólnie  

z Powiatowym Urzędem Pracy lub Ośrodkiem Pomocy Społecznej, mające na celu integrację 

obywateli Ukrainy. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przekazała, że poprzednia kadencja dokładnie 

zajmowała się tym tematem kładąc nacisk na aktywizację. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że w kilku przypadkach została 

wprowadzona odpłatność za pobyt. Poddane weryfikacji zostały zwolnienia lekarskie, by 

upewnić się, że nie dochodzi do nadużyć. 

 Radny Rafał Majewski zapytał o wydarzenia promocyjne, w kontekście przeniesienia 

środków finansowych do budżetu Biura Kultury i Promocji. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że środki nie są przeznaczone na 

konkretne cele. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach poinformowała, że budżet przeznaczony dla 

Biura Kultury i Promocji był niewystarczający do potrzeb. 

 

Ad. 6 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zawiadomiła o sesji absolutoryjnej Rady 

Powiatu Otwockiego, która odbędzie się 27 czerwca. Zwróciła się do mieszkańców powiatu, 

zachęcając do zapoznania się z materiałami oraz uczestnictwa w debacie nad Raportem o 

stanie Powiatu za 2023 rok. 

 Przewodnicząca przekazała informację o podpisanym przez Komisarza Wyborczego w 

Warszawie postanowienia dot. zrzeczenia się mandatu radnego Rady Powiatu Otwockiego. 

 

Ad. 7 

 Radny Jacek Czarnowski zwrócił się z prośbą o planowanie spotkań Rady Powiatu  

z uwzględnieniem wcześniej ustalonego terminarza. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przeprosiła za zmiany, jakie wystąpiły  

w obecnym miesiącu. Zaznaczyła, że wynika to z ważnych powodów organizacyjnych. 
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 Radny Jacek Czarnowski nawiązując do najbliższego posiedzenia Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Bezpieczeństwa, poprosił o informowanie członków Komisji na temat komisji 

wyjazdowych z odpowiednim wyprzedzeniem. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach oznajmiła, że informacja o najbliższej komisji 

pojawiła się odpowiednio wcześnie. 

 Radna Magdalena Koczorowska-Szlassa zwróciła się z prośbą, aby sesje RPO  

rozpoczynały się o godz. 16:15. 

 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odpowiedziała, że weźmie to pod uwagę. 

 Radny Piotr Mateusz Kudlicki przywołał wniosek Komisji Gospodarki, Zasobu  

i Środowiska złożony do Zarządu Powiatu dot. wprowadzenia tematu edukacji i oświaty do 

Strategii Rozwoju Powiatu Otwockiego na lata 2022-2030. Podkreślił, że jest to dla niego 

bardzo ważny temat. 

 

Ad. 8  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 17:15 Przewodnicząca Rady 

Grażyna Kilbach zamknęła obrady III sesji VII kadencji Rady Powiatu Otwockiego. 
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